GERMAN

•

0 ... 0

.

KITCHEN & BEDROOM CUSTOM CABINETRY

9

0

00

高級訂製廚櫃及寢室傢俱系列





歐陸時尚品味 量身訂製傢俬 TAILOR-MADE CABINETRY - EPITOME OF A CONTEMPORARY LIFESTYLE

德國寶高級訂製櫃系列選用歐洲優質環保材料,配合德國尖端製造科 技及設備,完美實現設計師匠心獨運的時尚觸覺,量身訂製時尚、實 用、多元、環保的儲物系統及家具,打造臻美家居,盡用室內每分每 寸,締造全方位寫意空間,成就樂活人生。

Manufactured using cutting-edge German-imported technology, German Pool's Custom Cabinetry is made with eco-friendly premium materials imported from Europe. Our custom services artfully adapt the contemporary convenience of a European-style home to suit your personal needs, creating the ideal space to complement your lifestyle.

以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference on





以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference on







夢想廚房同時糅合臻美格調及實用性。德國寶提供多元化之板材、收納 系統、配件及嵌入式電器,提高工作效率之餘,盡用室內每分每寸,成 就寫意生活。德國寶設計師根據個人需要,為每個家居量身訂製夢想廚 房,全方位配合每個家庭的需要。

A dream kitchen perfectly blends contemporary aesthetics and practicality. German Pool offers a range of panels, storage systems, accessories and built-in appliances to improve efficiency and to fully utilise every inch of space. German Pool's designers assess each home individually to deliver a tailormade kitchen to complete each and every dream home.





木紋系列 WOOD PATTERN SERIES

自然的木材,年輪紋理不盡相同,無論傳統或時尚設計,都能襯托出簡約優雅的家。木紋系列採用歐洲進口環保板材,不易磨損,配備過百款 顏色及紋理以供選擇,精緻剪裁,突顯獨一無二的家居風格。

Natural wood grains with unique patterns perfectly complement both traditional and contemporary homes. The exquisite Wood Pattern Series is derived from Europe-imported eco-friendly panels, which are available in over a hundred different styles. The exceptional tailoring of these durable materials will give any homes a unique flair.



10 | GERMAN POOL KITCHEN & BEDROOM CUSTOM CABINETRY

以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference only.



以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference only.





色彩系列 COLOUR PATTERN SERIES

創意與色彩巧妙結合,碰撞出獨特新格調;靈活利用透亮的反射面能增 強空間感,塑造出明亮豔麗、時尚的寫意空間,以活力演繹生活美學。 採用現代家居建材首選之可再生人造板材,質輕堅固,完美實現綠色環 保生活新概念。

Reinterpret modernism with a burst of distinct hues and a sprinkle of creativity! The clever use of reflective surfaces can enhance the sense of space, giving rise to a creative harmony. The Colour Pattern Series uses sustainable artificial panels that are light and sturdy, making them perfect for a greener lifestyle.



14 | GERMAN POOL KITCHEN & BEDROOM CUSTOM CABINETRY







金屬系列 METALLIC MATERIAL SERIES

型格金屬板糅合高承載力及實用性,以「未來派」風格彰顯廚房專業及 整潔一面。光潔明亮的金屬板,容易打理,持久耐用,實用和裝飾兼容 並蓄,鑄造出非凡品味。

Futuristic metallic surfaces combine high-load capacity and practicality to emulate the look and feel of a professional kitchen. The sleek and smart metallic panels are easy-care, durable, and reflects an extraordinary taste.





以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference only.





收納系統及配件 STORAGE SYSTEMS & ACCESSORIES

一系列設計慎密及靈活多變的收納系統,成就廚房的完美佈局,盡用每 寸空間,呈現完美廚房的最高標準。量身訂製的收納系統及配件緊貼所 需,提取容器及材料變得更容易,大大提高工作效率,彰顯生活智慧。

Personalising a range of clever storage systems and accessories can maximise the utility of otherwise empty space. A well-organised kitchen makes it a lot easier to access ingredients or utensils, thus greatly improving efficiency and convenience.

以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference only



22 | GERMAN POOL KITCHEN & BEDROOM CUSTOM CABINETRY

以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference only.









24 | GERMAN POOL KITCHEN & BEDROOM CUSTOM CABINETRY

門鉸系統 FITTED SYSTEM

全金屬鉸:CLIP頂及BLUMOTION柔和閉門組合 All-metal clip hinges CLIP-top BLUMOTION with integrated soft-close









以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference only.





寢室傢俱 BEDROOM FURNISHING

寢室的佈局設計與起居息息相關。將時尚設計元素融入寢室中,為臻 美家居帶來非凡格調。德國寶提供一系列板材及配件,大大提高收納 空間,實用性與時尚格調融和結合,予以時代家居一種簡潔清新美。

A bedroom's layout is the manifestation of a style of living. Integrating fashionable elements and functionality in a bedroom brings an extraordinary flair of taste. German Pool offers a wide selection of panels and practical accessories to vastly increase storage space to achieve a harmony of practicality and style.

訂製衣櫃 CUSTOM-MADE WARDROBE



28 | GERMAN POOL KITCHEN & BEDROOM CUSTOM CABINETRY



以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference only.

木紋面板 WOOD PANELS







365# Synchro EMB (1)



365-11# 同步鋼板 (1)

365-11# Synchro EMB (1)



365-12# Synchro EMB (1)





515# (1666) 浮雕 (7) A 515# (1666) Embossment (7) A



112-38# 超啞浮雕 (3) 112-38# Embossment (3)

083-1 布紋 (2)

083-1 Wove (2)



221-13# Synchro EMB (3)

235# 特高亮光 235# High Glass

391-1# 特高亮光 391-1# High Glass

532# 特高亮光 532# High Glass



1284-4E# 特高亮光 1284-4E# High Glass









彩色面板 COLOUR PANELS



嵌入式廚電 BUILT-IN APPLIANCES

MENNU

BEERDE

32 | GERMAN POOL KITCHEN & BEDROOM CUSTOM CABINETRY

以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference only.

RERMA



以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference on

德國寶高級訂製廚櫃及寢室傢俱系列 | 33



后,你们就会们在我们是你们的**对她的你**会是我们没有



以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference or

德國寶高級訂製廚櫃及寢室傢俱系列 | 35



36 | GERMAN POOL KITCHEN & BEDROOM CUSTOM CABINETRY



以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference on

德國寶高級訂製廚櫃及寢室傢俱系列 | 37

德國進口 全自動智能生產設備 INTELLIGENT PRODUCTION WITH GERMAN-IMPORTED EQUIPMENT

德國寶高級訂製櫃生產總部,佔地17萬平方米,採用國際級環保設計理念,以最嚴謹之 標準管理生產,打造全廣東省區最先進之無塵廠房。德國寶生產總部榮獲「ISO9001」 品質管理系統認證及由廣東出入境檢驗檢疫局所發出之「出境竹木草製品生產企業註冊 登記證書」。完善品質管理,配合德國進口全自動智能生產設備,以一流設備、技術及 管理為顧客打造世界級的訂製櫃系列。

At 170,000sqm, the German Pool Custom Cabinetry manufacturing headquarters follows the most stringent standards of production management. Featuring a worldclass eco-friendly design, the headquarters is acknowledged by the "ISO9001" quality management system certification and the "Export Registration Certificate (Bamboo, Wood, and Grass products) as one of Guangdong's cleanest and most dust-free factory. The use of German-imported equipment means that premium custom cabinets are crafted to precision using an automated intelligent production process.











廠房設備 FACTORY EQUIPMENT























以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference only.

德國寶高級訂製廚櫃及寢室傢俱系列 | 39

100%德國原裝進口 Ballerina-Küchen廚櫃 100% GERMAN-IMPORTED BALLERINA-KÜCHEN KITCHENS

德國寶與知名德國廚櫃品牌Ballerina-Küchen強勢結盟,獨家推出GreenTecKitchen系列,原裝德國設計進口,首創 以高科技人造板BalanceBoard製成,既經久耐用又富可持續性,成品比一般木板產品更輕,顯著地於生產和運輸過 程中節約能源及成本,而且更易安裝。BalanceBoard物料的環保概念備受工業界及設計界欣賞,多次榮獲重要獎項 嘉許,更勇奪BMK創意大獎第一位。德國工藝精髓糅合世界級環保概念,印證德國寶對細緻做工孜孜不倦的追求。

German Pool partners with the German label Ballerina-Küchen to launch the exclusive GreenTecKitchen series. The 100% made in Germany kitchens are made with BalanceBoard - the world's first high-tech wood-based panels. The panels are not only durable and sustainable, the finished kitchens are lighter than those made from traditional wood panels. This translates into significant energy and cost savings during production and transportation. BalanceBoard is a highly regarded material in the industry, having won numerous prestigious accolades including the BMK Creativity Award. The German Pool-Ballerina partnership confirms German Pool's tireless pursuit in exceptional craftsmanship.





40 | GERMAN POOL KITCHEN & BEDROOM CUSTOM CABINETRY

以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference only.



Hong Kong Consumers Choice





Prestigious Corporate Brand







Hong Kong Q-Mark Service



Hong Kong Premier Brand



Hong Kong Top Brand Ten Year

Achievement Award



33年卓越成就 **33 YEARS OF EXCELLENCE**

德國寶創立於1982年,經過三十三年的努力,超級品牌德國寶將優質貼心的高端電器及高級訂製櫃帶到世界各地,每件產品都以精確的標準設計製造。德國寶專注開發多元化產品, 包括熱水器、抽油煙機、電磁爐、燃氣爐、多功能生活電器、按摩器、空調及空氣淨化系統等。「家有德國寶,生活無煩惱」這句品牌格言驅使著我們不斷開發更美觀、健康、環保和 安全的產品。發展至今,德國寶品牌已經享譽全球,其倡導的優質生活產品譽滿中國至美洲。

German Pool was established in 1982, and three decades on, German Pool has since expanded worldwide, achieving extraordinary success with a burgeoning series of luxury lifestyle products and custom cabinetries that are available from China to America. Our motto - Life Made Simpler - has steered our R&D efforts in the past 33 years, in that every product we offer has been designed to an exacting standard based on the premises of aestheticism, health, eco-friendliness, and safety.







Outstanding Enterprise Social Responsibility Award



Capital CEO Supreme Brand Award

中国厨柜行业 十大影响力品牌





China's Most Influential Brand Home Appliances Industry



The Best Brand Enterprise Award



Hong Kong Quality Brand

Hong Kong Awards for Industries - Consumer Product Design

以上資料及產品圖片僅供參考。The above information and photos are for reference only.

一站式購物體驗 ONE-STOP-SHOP EXPERIENCE

CUSTOM CABINETRY KITCHEN & HOME APPLIANCES SHOWROOM 德國寶高級訂製櫃及電器陳列中心

HONG KONG 香港

Kowloon Flagship Store & Culinary Experience Centre 九龍旗艦店及廚樂體驗館

Room 2 - 4, Upper G/F, Newport Centre, 116 Ma Tau Kok Road, Tokwawan, Kowloon 九龍土瓜灣馬頭角道116號新寶工商中心 高層地下2-4號室

T. +852 2773 2828

G/F Wing Ming Industrial Centre, 15 Cheung Yue Street, Lai Chi Kok, Kowloon 九龍荔枝角長裕街15號永明工業中心地舖

T. +852 2370 3189

E-mail : info@germanpool.com

Lifestyle Concept Store & Culinary Experience Centre 生活・廚樂概念店及廚樂體驗館

Shop L5-5, MegaBox, 38 Wang Chiu Road, Kowloon Bay 九龍九龍灣宏照道38號MegaBox L5-5舖

T. +852 3907 0356

Shop G, G/F & 1/F, Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay, Hong Kong 香港銅鑼灣京士頓街9號Fashion Walk地下 及1樓G舖

T. +852 3110 2030

MACAU 澳門

1 Andar A, Edf. Mei Kui Kuong Cheong Fase 2, 515 Av. do Conselheiro Borja 澳門青洲大馬路 (青洲新路)515號美居廣場 第二期1樓A座

T. +853 2875 2699

E-mail : macao@germanpool.com

CHINA 中國

3/F, Takshun Plaza, Nanguo East Road, Shunde, Foshan, Guangdong 廣東省佛山市順德區大良南國東路 德順廣場三層

T. +86 757 2980 8308

E-mail : info@germanpool.com.cn



42 | GERMAN POOL KITCHEN & BEDROOM CUSTOM CABINETRY





WWW.GERMANPOOL.COM

German Pool reserves the right to technical and design alterations without prior notice. Due to printing limitations, colours may not be exact.

 All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this booklet is not allowe without prior authorization from German Pool.

Kitchen_Cabinetry_Brochure_15(2